



International Organization for Migration (IOM)  
The UN Migration Agency

---

## SALE OF USED ITEMS/SCRAP Instruction to Bidders

To : All Interested Organization, Companies, and Individuals  
Project- Sale of Used Items/Scrap  
Date : 24 July 2022

---

The International Organization for Migration (**IOM**) is an intergovernmental organization established in 1951 and is committed to the principle that humane and orderly migration benefits both migrants and society.

IOM Iraq is intending to sell at the most competitive price surplus, used or unwanted items as listed below through an auction. These items are in **IOM office, Baghdad located in Al Risafa sub-office** (Contact 0662112522 if more details is needed on address)

	Description	Qty
1	IT Equipment	Lump Sum (refer to attached list)

The above Items can be inspected by interested bidders on **Sunday 31 July 2022** (for 4 hours between 9-12 am). Interested bidders are invited to offer their sealed bid for ANY or ALL above Categories; **Each Vehicle must have separate single bid**. The Sealed Bids, in an envelope clearly marked "Offer for Purchase of Scrap, followed name of Category such as (Offer for Purchase of Scrap) ", and must be submitted to:

**Procurement Tender Box on or before 11:00 AM hours Iraq Time by 28 July 2022. The tender box is located at IOM Office, Al Risafa sub-office, Next to ice back, Baghdad, Iraq.**

Deadline to receive sealed bids is on or before **27 July 2022 at 11 AM**. No late bids will be accepted.

### General Instructions /Conditions:

1. All items and equipment are offered for sale on an "**AS IS WHERE IS**" basis, and without recourse or warranties of any kind.
2. The bidder should provide their bid on their company letterhead giving all their contact details, and it should be signed and stamped; and original letter should be submitted. In case of an individual: bidder shall include his/her contact details (mobile number, full name and email) in his/her bid letter, and they are requested to sign off with an original hand-signature and enclose with their bid the identity document (copy of National ID Card) and also their contact details in the letter.
3. Upon notification, the successful bidder must pay within five (5) working days the purchase price via bank transfer or certified check payable to IOM Iraq. Should the successful bidder fail to arrange payment within five (5) working days, at the discretion of IOM, the items and equipment will be offered to the second highest bidder.
4. IOM is not bound to accept the highest or any bid under any circumstances.



International Organization for Migration (IOM)  
The UN Migration Agency

## بيع مواد مستعملة

الى: كل المنظمات والشركات والاشخاص  
اعلان بيع مواد مستعملة / وخردة

هي منظمة غير حكومية دولية تأسست عام 1951 وهي ملتزمة بالمبدأ القائل بأن الهجرة الإنسانية والمنظمة تفيد المهاجرين والمجتمع على حد سواء.

تنوي المنظمة الدولية للهجرة في العراق بيع العناصر الفائضة أو المستعملة فيها بأكثر الأسعار تنافسية كما هو مذكور أدناه من خلال المزاد. هذه العناصر موجودة في مكتب المنظمة الدولية للهجرة ، بغداد الكائن في مكتب الرصافة الفرعي بالقرب من مرطبات ايس باك

ت	المواد المراد بيعها	العدد
1	اجهزة مكتبية (اجهزة تقنية المعلومات)	كما مبين بالمرفق

يمكن فحص العناصر المذكورة أعلاه من قبل مقدمي العطاءات المهتمين يوم الأحد 31 تموز 2022 (لمدة 4 ساعات بين 9-12 صباحًا). مقدمي العطاءات المهتمين مدعوون لتقديم عروضهم المختومة لأي أو كل الفئات المذكورة أعلاه ؛ يجب أن يكون لكل مادة عرض منفرد منفصل. العطاءات المختومة ، في ظرف مكتوب عليه بوضوح " عرض شراء الخردة ، اسم متبوع للفئة مثل (عرض شراء الخردة)" ، ويجب إرسالها إلى:

صندوق عطاءات المشتريات في أو قبل الساعة 11:00 صباحًا بتوقيت العراق في 28 تموز 2022. يقع صندوق العطاءات في مكتب المنظمة الدولية للهجرة ، مكتب الرصافة الفرعي ، بالقرب من ايس باك – شارع 62 ، بغداد ، العراق .

الموعد النهائي لاستلام العطاءات المختومة هو في أو قبل 27 تموز 2022 الساعة 11 صباحًا. لن يتم قبول أي عطاءات متأخرة .

### التعليمات / الشروط العامة :

- 1- جميع العناصر والمعدات معروضة للبيع على أساس "كما هي" ، وبدون الرجوع أو ضمانات من أي نوع.
- 2- يجب على مقدم العطاء تقديم العطاء على ورق الشركة الخاص به مع ذكر كافة بيانات الاتصال الخاصة به ، ويجب أن يتم التوقيع عليه وختمه. ويجب تقديم الرسالة الأصلية.
- 3- عند الإخطار ، يجب على مقدم العطاء الفائز دفع سعر الشراء خلال خمسة (5) أيام عمل عن طريق التحويل المصرفي أو شيك مصدق مستحق الدفع للمنظمة الدولية للهجرة في العراق. إذا فشل مقدم العطاء الفائز في ترتيب الدفع في غضون خمسة (5) أيام عمل ، وفقًا لتقدير المنظمة الدولية للهجرة ، فسيتم تقديم العناصر والمواد إلى ثاني أعلى مزايدي.
- 4- المنظمة الدولية للهجرة ليست ملزمة بقبول أعلى عرض أو أي عطاء تحت أي ظرف من الظروف.
- 5- في حالة الفرد: يجب على العارض تضمين تفاصيل الاتصال الخاصة به (رقم الهاتف المحمول والاسم الكامل والبريد الإلكتروني) في خطاب العطاء الخاص به ويطلب منهم التوقيع بالتوقيع اليدوي الأصلي وإرفاق وثيقة الهوية مع العطاء. (نسخة من بطاقة الهوية الوطنية) وكذلك تفاصيل الاتصال الخاصة بهم في الخطاب.

No	QTY	Item	Item description
1	205	Laptops	
2	95	Tabs	
3	60	Mobiles	
4	23	Printers	
5	13	UPSs	
6	78	Cameras	
7	3	DVRs	
8	12	TVs	
9	14	Data show	
10	7	Radios	
11	6	Router	
12	3	Fingerprint	
13	4	GPS	
14	5	Switch	
15	2	Docking station	
16	2	LENOVO-PC/G500	
17	1	AC Split Unit for Server Room	
18	1	Labeling machine	
19	2	Moniter	
20	2	Joystick control	
21	1	Generator	generator perkins 60 KA perkins BAG2
22	2	Nano bridge M5/25 dbi	
23	1	computer desktop dell BAS HUB	
24	2	Container	
25	1	Apple USB Super Drive	
26	2	LENOVO / THINKPAD E531	
27	1	Digital voice recorder	
28	1	External HD 500 GB,Maxtor	
29	1	Cashier machine	
30	1	EPSON / WF5620	
31	1	voice recorder, CENIX	
32	1	central power supply 16 channels	
33	1	Power supply, 220-240v, 10A, 50/60hz, 1.5kw, MAX	
34	1	Linkbasic rack 42 U 80X 100	
35	1	Dell Inspiron 5558 Glossy I7, 8GB Ram,15.6' LED	
36	1	HP , Probook-450-Core.i7 , Ram 8GB - HDD - 1 TB	VGA - 2GB
37	1	Power inverter MAXMA 2000VA	







































